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terug bij haven

Opknapbeurt
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t2 Gemeente
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Stevige discussie over kustbebouw¡ng Start wintertijd
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Zondagmorgen om 03.00 uur
begint de wintertijd. De klok moet
dan een teruggezet worden. In de
woege ochtenduren van zondag
zondag 26 maart 20L7 zal deze
wintertij d worden beëintligd.

Reformatieher-
denking Goeree

i STETLENDAM - Maandag 3l
i oltober is er een herdenking
i van de Reiormatie in de HerI
i vormde Kerk te Stellendam.
i In deze samenkomst zullen de
; drie voorgangers van de Her-
i vormde Gemeenten Ouddorp,
j Goedereede en Stellendam
i spreken.

i Het koor Da Lui Cantiamo o.l.v.
; furriën van Kooten verleent even-
i eens medewerhng aan de herden-
i king. Thema is: De Sola's van de
i Reformatie. Ds. Hoolwerf zal spre-
i ken over Sola Scriptura (Alleen
i de Schrift), ds. Ten Brinke gaat in
i op Sola Fide (Alleen door geloof)
i en ds. Van den Berg bespreekt het
i Sola Gratia (Alleen door genade).
i le drie pijlers van de Heriorming,
i vervuld met het solus Christus
i (Alleen Christus) en het Soli Deo
i Gloria (Alleen God de eer), zijn de
i basis waÍ¡rnaar de kerk steeds weer
i terug moet keren en waarop de
: gemeente vandaag moet bouwen.
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OUDDORP - Het sloot onverwacht naadloos op elkaar aan,-ln de middaguren publiceerde minister Schultr landelijk het Kustpac! waarin opgenomen de
voorlopige afspraken over nieuwe recreatieve bebouwing in de kustsoñe. ln rie avonduren was het de beurt aan O-e ¡e6en van het'Burger¡n¡i¡ãt¡eiin OuA-
dorp om in Zalencentrum Dorpstienden hun Landschapsvisie in een informatieve bijeenkomstte presenteren. En hoe. Een oyerweldigõnde belangste¡l¡ng
(honderden bezoeterc) maakþn hun opwachting, r!9¡ was niet op gerekend. De lereserveerdd zaal was te klein.De pol¡t¡e overüóoõ unveägtre¡Os-
ovenuegingen zelß de zaal te ontuimen en postte_bii d9 loegangq{euren. Een efüa zaal weld bij het gebeuren getoffen en nog móesten tieinta¡¡en
bezoekers het met een staanplaabstellen. (Tekst Jaap Ruizevel¿ / foto: Wim van Uossen Fotograíie)

: )) Lees verder op pagina 5
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Geel en rood.
H et kw al iteítsl ob el v an
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Vervolg van de voorpag¡na

"Uw huiswerk l<an de
toets der l<ritiek goed doorstaan..."

VNJDAG23 OKTOBER2016

Door laap Ruizeveld

Het Burgerinitiatief (een l2-tal
inwoners van Ouddorp) onder de
naam Kust Ruimte Rusthadvooraf-
gaand al via persberichten, de eigen
website en een flyer haar insteek
verwoord. Het hoogwaardige en
unieke landschap op de Kop van
Goeree moet behouden blijven. Niet
alleen voor de inwoners van de bad-
plaats maar ook voor de toeristen
en recreanten. Bij een hoogwaardi-
ge recreatie hoort een hoogwaardig
landschap en daarom stelden de
initiatiefnemers een Landschaps-
visie op. Een toekomsplan voor de
Kop van het eiland. Evenwicht is het
sleutelwoord van deze visie. Natuur,
recreatie, toerisme, wonen en eco-
nomische bedrijvigheid moeten
met elkaar in balans zijn. De timing
van deze presentatie was zorgvuldig
gekozen. Men wil (met inbreng van
de Landschapsvisie) betrokken zijn
bij het - op korte termijn door het
gemeentebesfuur te starten - Proces
voor een gemepntelijke Recreatievi-
sie.

Z¡¡&c¡cfics
Vjer inleiders, Gjalt Huppes
(namens het Burgerinitiatief), Ger
de Groot (kustbeheerder Natuur-
monumenten), Jan Baks. (Natuur-
en I-andschapsbescherming
NLGO), Peter Grinwis namçns
VEERO) en portefeuillehouder
/ wethouder Frans Tollenaar van
de gemeente Goeree-Overflakkee,
vertolkten ieder vanuit hun verte-
genwoordiging, opvattingen, starld-

Punten, informatie en toelichting.
De sfeer onder de bezoekers was
nagenoeg eenduidig. Dat bleek uit
de reacties, de opmerkingen en
wagen. "Op welke wijze krijgen wij
nog inspraak? Zijn de afspraken met
ontwikkelaars allemaal al gemaakt?
Wij willen dat het bouwen stopt.
De kleine man wordt er door pro-
jectontwikkelaars uitgewerkt. 

- 
De

toegangswegen' zijn niet geschikt
voor deze recreatieve ontwikkelin-
gen. Wees fau, zet alle aanwagen
en projecten even in de ijskast töt
het rqoment dat de gemeentelijke
Recreätievisie wordt besproken. Hèt
is goed.dat üt Burgerinitiatief - als

dwar'sligger - is gestart. Een mÒment
van bezinning. Bouw niet voor de
leegstand. Recreanten komen naar
Ouddorp voor de rust, de ruimte en
de wéidse blik. Verkwansel het niet.
Gemeênte luister naar de inwoners.
Naarhun opvattingen".

Detailpunten
De bezoekers maakten ook gretig
gebruik van de moge$lùeid om
detailpunten te benoemen. "Betrek
ook de agrarische sector bij het
komend proces. Het scheppen van
recreatio've activiteiten in de vuurto-
ren? Houd zoiets tegen. Kijk of het
besluit over het Verplaatsingsgebied

bij Ouddorp-Bad teruggedraaid
kan worden naar agrarisch gebiedl'
En nog een algemeen advies uit de
zaal "Toets de insteek van rappor-
ten over ontwikkeling uit de 90-er
jaren en begil 2000 nog eens aan de
huidige insteeld'.

Standpunten
Op vaardige wijze loodsten de inlei-
ders zich door hun presentaties.'

Behoud van de top- en kroonjuwe-
len (zandwallen) scoorde applaus,
"Wij willen als Burgerinitiatief met
onze Landschapsvisie meedenken",
zei Gjalt Huppes. "Het document
leidend laten zijn bij het opstellen

,door de gemeente vàn haar Recre-
atievisie'l Aan de hand van beelden
schetste hij de verschillende zones
en de ontwikkelingen die er inmid-
dels plaats hebben gevonden op de
Kop van Goeree en die nog op sta-
pel staan. Waar houdt het op? De

zorgen die het Burgerinitiatief heeft
geëtaleerd en haar actieplannen
waren dinsdag inmiddels al door
ruim 550 bezoekers van de website
onderschreven

Laathet zobhþen
Huppes gaf aan dat men niet tegen
modernisering ro de recreatieve
sector is om achterstanden weg te
werken maar wel tegen verdringing
die kan plaatsvinden ten nadele
van oude parken. Hij wees op prê-
cedentwe¡king als vergunningen
worden verleend voor uitbreiding
van Heine campingeenheden en
besloot met de aanbeveling toch te
onderzoeken of het recreatief aan-
geduide Verplaatsingsgebied terug
te brengen is in de oorspronkelijke
agrarische functie.

Jan Baks presenteerde inspireren-
de beelden van ðe natuur en het

Kust 5

landschap en dat onderstreepte zijn
advies "Laten we het zo houden. De
kust is van ons allemaal'.

"Laat uw stem horen", was de oproep
van Gert de Groot (Natuurmomen-
ten), waarna Peter Grinwis het
voorlopige VEERO-standpunt ver-
duidelijkte. Hij stipte aan dat veel
besluiten al eind jaren 90 zijn geno-
men. Daar zijn afspraken overge-
maakt. Timmer nu niet alles dicht
en biedt mogelijkheid voor innova-
tie. Voor kleine initiatieven. VEERO
steunt in hoof.dlijnen de insteek van
het Burgerinitiatief. Temporisering
plannen steunt men.

Gemeente
Wqhguder Tollenaar gaf aan dat de
gdmeè"nte aan de voorarvond stáat
'van het opstellen van de Recreatie-
visie. We slaan pikeçalen voor de
toekomst. Hij zei de Landschapsvi-
sie graag als bouwsteen te betrekken
bij de gemeentelijke activiteit. Uw
huiswerk kan de toets der kritiek
goed doorstaan was zijn boodschap.
Zie deze avond als een startbijeen-
komst. Er liggen al veel rapporten,
onderzoeken en de Eilandvisie die
allen van belang zijn voor de eco-
nomische betekenis en leefomge-
ving op ons eiland, Ontwikkeling
is nodig mede gelet op de seizoen
verlenging. We gaan geen huiswerk
overdoen, waarop besluiten zijn
genomen. We gaan bij de Recrea-
tievisie met veel stakeholders aan
de slag. De verdachting is dat de
RecreaJievisie in maart I aprú,2017
kan worden gepresenteerd en dat
vaststelling volgt in de maand mei.
Aan het eind van de bijeenkomst
deelde het Burgerinitiatief mee dat
antwoorden op de gestelde vragen
op korte termijn in een nieuwsbrief
op de website worden geplaatst.
Een zeer ruime vertegenwoordiging
vanuit de gemeenteraadsfracties
woonde de presentatie bij.

0verueldigende belangstelling informatiebijeenkomst Burgerinitiatief. Fob: Wim van Vossen Fotografie.
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